
AKADEMICKÝ SENÁT SLEZSKÉ UNIVERZITY 
 

93. zasedání – 27. 2. 2001 
 
Přítomni: Vaněk, Sedlář, Nezval, Šaur, Křivá, Stavárek, Šenkypl, Truparová, Vojtal, 

Horák, Kříž 
Omluveni:  Kolář, Godulová, Franěk, Buzrla,  
Nepřítomni: 
Hosté:  Jirásek, Kania, Dvorský 
 
 
Program:  
1. Ekonomické záležitosti 

1.1. Dodatek č. 6 k rozpisu dotace a investiční dotace Slezské univerzity v Opavě pro 
rok 2000 

1.2. Tvorba a čerpání FRIM (odpisy) v roce 2000 - změna č. 2 (závěrečná) 
1.3. Informace o výsledcích hlavní a doplňkové činnosti SU za rok 2000 
1.4. Přehled ukazatelů práce a mzdy 
1.5. Standard univerzity 
1.6. Rozpis investičních prostředků na SZNN z prostředků MŠMT 
1.7. Informace o tvorbě rozpočtu na rok 2001 
1.8. Zpráva o činnosti Vzdělávacího centra SU v Krnově za rok 2000 

2. Personální záležitosti 
2.1. Návrh na ustavení prorektorů 
2.2. Návrh na složení Vědecké rady 
2.3. Volba zástupce delegáta do studentské komory Rady vysokých škol 

3. Různé 
 
 
Ad. 1): 
1. Kvestor seznámil senátory s návrhem Dodatku č. 6. AS SU materiál schválil. 
2. Kvestor seznámil senátory s tvorbou a čerpáním FRIMu. AS SU materiál schválil. 
3. Kvestor informoval senátory o výsledcích hlavní a doplňkové činnosti SU za rok 2000. 

Do konce března bude zpracována zpráva o hospodaření 
4. Kvestor seznámil senátory s přehledem ukazatelů práce a mzdy, provedl srovnání i 

s jinými vysokými školami.  
 

V rámci diskuse k bodům 3 a 4 senátoři připomínkovali některé položky (náklady na energie, 
různé náklady na nákup knih na jednotlivých složkách univerzity). 
 
5. Kvestor seznámil senátory s kalkulací standardu univerzity, který bude základem pro 

poplatky za studium. Návrh standardu byl 37420,- Kč. AS SU standard schválil. 
6. Kvestor seznámil senátory s  rozpisem investičních prostředků na SZNN z prostředků 

MŠMT a požádal AS SU o předběžný souhlas (bude součástí rozpočtu univerzity), aby 
jednotlivé součásti univerzity mohly vypracovat potřebné materiály na MŠMT. AS SU 
vyslovil souhlas. 

7. Kvestor informoval o tvorbě rozpočtu na rok 2001. Na základě metodiky MŠMT bylo SU 
přiděleno cca o 2 mil. méně než v roce 2000, což bylo následně dorovnáno na úroveň roku 
2000. Nižší je i částka na nespecifikovaný výzkum. Situaci se pokouší vedení řešit 
jednáním s MŠMT. 

8. PhDr. Dvorský komentoval zprávu o činnosti Vzdělávacího centra SU v Krnově za rok 
2000. V rámci diskuse senátoři připomínkovali konání některých akcí, záporný 



hospodářský výsledek centra, výšku prostředků přeúčtovávaných mezi FPF a centrem, 
podíl města Krnova apod. AS SU vzal zprávu na vědomí a požádal o předložení zprávy za 
1. pol. 2001 v září 2001. 

 
Ad. 2): 
1. Prof. Jirásek jako budoucí rektor předložil návrh na prorektory: 

a) Doc. RNDr. František Koliba, CSc. 
b) Doc. Ing. Eva Wagnerová, CSc. 
c) Doc. Rudolf Žáček, Dr. 

AS SU po diskusi vyslovil souhlas. 
 
2. Prof. Jirásek jako budoucí rektor předložil návrh na složení Vědecké rady. 
AS SU v tajném hlasování schválil všechny navrhované členy. 
 
3. Na zástupkyni delegáta do studentské komory Rady vysokých škol byla navržena Jenka 

Jahodová, studentka OPF. 
V tajném hlasování byla zvolena. 
 
Ad. 3): 
1. Na žádost prof. Jiráska bude příští zasedání AS SU 27. 3. 2001 v Opavě. 
 



Slezská univerzita v Opavě 
Akademický senát 

 
U S N E S E N Í 

 
z 93. řádného zasedání  

 
 

1. AS SU schvaluje Dodatek č. 6 k rozpisu dotace a investiční dotace Slezské univerzity 
v Opavě pro rok 2000 

2. AS SU schvaluje Tvorbu a čerpání FRIM (odpisy) v roce 2000 - změna č. 2 
(závěrečná) 

3. AS SU bere na vědomí informace o výsledcích hlavní a doplňkové činnosti SU za rok 
2000 

4. AS SU bere na vědomí přehled ukazatelů práce a mzdy 
5. AS SU schvaluje Standard univerzity ve výši 37420,- Kč. 
6. AS SU vyslovuje předběžný souhlas s rozpisem investičních prostředků na SZNN z 

prostředků MŠMT: 
- MÚ 167 tis. Kč 
- FPF 1677 tis. Kč 
- OPF 1212 tis. Kč 

7. AS SU bere na vědomí Zprávu o činnosti Vzdělávacího centra SU v Krnově za rok 
2000 a žádá o předložení zprávy za 1. pol. 2001 v září 2001. 

8. AS SU souhlasí s ustavením prorektorů: 
- Doc. RNDr. František Koliba, CSc., statutární zástupce, prorektor pro vědu, výzkum 

a zahraniční styky 
- Doc. Ing. Eva Wagnerová, CSc., prorektorka pro rozvoj 
- Doc. Rudolf Žáček, Dr., prorektor pro studijní a sociální záležitosti 

9. AS SU schvaluje jednotlivé členy Vědecké rady (viz. příloha). 
10. AS SU schvaluje za zástupkyni delegáta do studentské komory Rady vysokých škol 

Lenku Jahodovou. 
 
 
 
 
 

RNDr. Jindřich Vaněk 
předseda AS SU 

 
 
 
V Karviné 27. 2. 2001 
 


